
 

  
 
 

 ______________________________________________________________________________________ 
Protokoll Regionstyremøte nr. 6/22 i Region Nord 

   
 

 
Protokoll 

Regionstyremøte nr. 7/22 
 
 

Regionstyremøte 25. november 2022 Scandic Hell Hotell, Stjørdal 
  
 

Regionstyret:  Øyvind Togstad    Regionleder 
Inger Lise G. Augdal    Nestleder 
Thor Egil Five     Styremedlem 
Einar S. Lysnes    Styremedlem 
Vedrana Terzic    Styremedlem 
Nina Tranås     Styremedlem 
Frode Børstad     Styremedlem 
Marius Josefsen    Styremedlem 
Ola Tømmerås    Ansatte representant 
 

Fra adm.: Svein Olav Øie    Daglig leder 
  Ove Grubba     Seksjonsleder (sak 22089-90) 
 

Gjester: May Romundstad    Leder i Valgkomiteen (sak 22091) 
Tore Østerlie     Soneleder Trondheim (sak 22083-84) 

    

 
Saksliste: 
Sak 22083 Daglig leders rapport 
Sak 22084  Presentasjon av sone Trondheim ved soneleder 
Sak 22085 Nytt fra Forbundsstyret erstattet med sak Lisens og økonomi 
Sak 22086 Regnskap Q3 og prognose regnskap Q4  
Sak 22087 Rapportering fra arbeidsgruppen med ny mål og handlingsplan 
Sak 22088 Rapportering av ansvarsområdene i matrisen 
Sak 22089 VM 2023 
Sak 22090 Tema: Marked og arrangement  
Sak 22091 Valgkomiteen 
 

 
SAK 22083  Daglig leders rapport 

Daglig leder informerte fra administrasjonen siden siste styremøte.  
 

• Administrasjon 
o Presenterte administrasjonsmodellen 
o Personalsamling regionalt 
o Martine Dahl Larsgård, ny klubbrådgiver 
o Nøkkeltall/KPIer 
o Mye postive aktiviteter i en ny sesong 
o Oppdaterte lisenstall 
o Anleggsleie (50 gratis av 88 kommuner)  
o Anleggsdekning («verstinglisten») 

• Ut i klubb 
o Klubbhus/besøk/sertifisering og analyser 
o Påmeldte sp-lag pr dato 



 

Side 2 
 

 
• Spill og trening: 

o Spillerutvikling 
o Landsdelsamling med region Innlandet 
o Bylagssamling 
o Dommer i Region Nord 
o Fagseminar for dommerkontakter i klubb under 

Gjensidige Cup 
o Deltagelse på trener- og dommermoduler 
o Kast Ballen, Bjørnevaten skole ble nasjonal vinner 
o Parahåndball (Hjerteligaen) 
o Fargerik håndball 

• Handball.no: 
o Info om sonemøter i november 
o REMA 1000 Håndballskole 
o Gjensidige Cup 2023 
o Informasjon om dommeroppsett og dommerregninger 
o Spillersamlinger i Region Nord 
o Bylagssamling 
o Landsdelssamling 
o Uttak Sentral Talentsamling 

• Facebook og Instagram: 
o Konkurranse – skape engasjement rundt Gjensidige Cup 
o Trenerattesten – delt fra Norges idrettsforbund 
o EM-oppdrag for Eskil Braseth og Leif André Sundet 
o Instagram Takeover fra Bylags- og landsdelssamling 
o Reels fra Utfordrersamling i Leangen Bydelshall 

 
 

  Vedtak sak 22083 
Orienteringen tatt til etterretning. Styret er godt fornøyd med den 
jobben som administrasjonen gjør.  

 
 
 
SAK 22084  Presentasjon av sone Trondheim 

Som en del av styrets ønske om å komme nærmere sonene, har 
styret en ambisjon om å avholde styremøter rundt omkring i 
regionen for å få et best mulig innblikk i håndballaktivitetene i 
sonene.  
 

Soneleder i Trondheim Tore Østerlie var utfordret til ha et innlegg 
med bl.a. følgende punkter:  
• Seriespill/terminliste   
• Spillerutvikling  
• Dommerutvikling  
• Trenerutvikling 
• Hvilke forventninger har soneleder til klubbrådgiver og til 

styret?  



 

Side 3 
 

• Hva tenker soneleder og klubbrådgiver er det viktigste å jobbe 
med fremover sett i større perspektiv enn å administrere 
kamper og arrangere kurs.  

• Hva når Covid 19 nå er over?  
• Suksesshistorie fra sonen. 

 
  Vedtak sak 22084 

Tore hadde en meget bra presentasjon av muligheter- og utfordringer i 
sone Trondheim som styret tar til etterretning. 

 
 

 
SAK 22085  Nytt fra Forbundsstyret/Lisens og økonomi 

Styret ønsker en tettere kontakt med «våre» FS-medlemmer og vi 
har invitert Jarl Martin og Renate til våre styremøter for å få holde 
hverandre oppdatert på aktuelle saker det jobbes med. Denne 
gangen lot det seg ikke for dem å delta på vårt styremøte. Vår 
møteplan er oversendt og vi setter opp saken på neste styremøte.  
 
Som «erstatningssak» ba Thor Egil om at Lisens og økonomi satt 
på sakslisten. Han er av Forbundsrådet oppnevnt som regionens 
represetant i utvalget. Utvalget skal ha sitt første møte i uke 48. 

 
  Vedtak sak 22085 

Thor Egil presenterte utvalget sammensetning, mandat, 
organisering/fremdrift og kartlegging. Thor Egil ønsker innspill fra 
både styret, soner og klubber som kan tas med inn til utvalget. 

 
 

SAK 22086  Regnskap 3. kvartal 2022 
  Daglig leder gikk igjennom Regnskapet for Q3 2022. 

• Regnskapets Inntekter og utgifter, viser at vi ligger godt an i 
forhold til budsjettet for 2022. 

• Reskontroliste 
• Fondsplassering 
• Prognose for Årsregnskapet 2022 ble presentert 

 
 

    Vedtak sak 22086 
Regnskap Q3 tatt til etterretning. 

 
 

SAK 22087  Rapportering fra ansvarsområdene  
Styremedlemmene ga en rapport fra de områdene de har ansvaret 
for.  

 
  Vedtak sak 22087 

Orienteringene tatt til etterretning. 



 

Side 4 
 

 
 
SAK 22088  Ny mål og handlingsplan 

Nestleder Inger Lise ga en rapport på arbeidsgruppens arbeid med 
ny Mål og Handlingsplan. 

 

 Vedtak sak 22088 
Orienteringen tatt til etterretning. 

 
 
 
SAK 22089   VM 2023 

Seksjonsleder Ove Grubba ga en status på arbeidet med VM 2023 
for kvinner i Trondheim. 

 
 Vedtak sak 22089 

Orienteringen tas til etterretning og styret er godt fornøyd imed 
fremdriften i arbeidet med VM 2023. 

 
 
 
SAK 22090  Tema: Marked og arrangement 

Seksjonsleder Ove Grubba ga styret en oppdatering på status i 
markedsarbeidet og planlagte arrangementer i 2023. 
Arrangementslisten viser meget stor aktivitet med mange store 
arrrangementer i 2023 som vil kreve ekstra ressurser. 

 
 Vedtak sak 22090 

Orienteringen tas til etterretning. 
 
 
 
SAK 22091  Valgkomiteen 

Leder av vår Valgkomite May Romundstad var invitert til møte og 
hun presenterte komiteens fremdriftsplan frem mot Regiontinget 3-
4/6 2023. 

 
  Vedtak sak 22091 

Orienteringen tas til etterretning. 
 
 
 
 
Neste møter: 
Arbeidsutvalgsmøte 7/22 20. desember 2022, Regionskontoret. 
Regionstyremøte 1/23 6. januar 2023, Trondheim. 


